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Nieminen Ari-Pekka toi terveisiä nuorisovaltuuston kokouksesta. Esitettiin, 
että nuorisovaltuustolle annettaisiin 1000e budjetti josta he voisivat käyttää 
rahaa mm. tapahtumien järjestämisiin, oppilaiden stipendeihin ja muihin  
nuorten mahdollisiin menoihin. Nuoret oppisivat näin miettimään mihin 
rahaa käytetään ja suunnittelemaan paljonko sitä mihinkin menisi.  
Hyvinvointivaliokunnan jäsenet olivat yksimielisesti asian kannalla ja 
selvitellään miten tämä etenisi jotta raha nuorisovaltuuston käyttöön 
saataisiin. 
 
Hyvinvointipäällikkö Nivakoski Outi kiitteli Hyvä esiin- tapahtumassa 
mukana olleita hyvinvointivaliokunnan jäseniä, kaikki oli mennyt hyvin. Outi 
toi myös esille koteihin lähtevän vetoomuksen teemalla ”Huomatkaa nuori”, 
vetoomuksen allekirjoittajana on Hirsikampuksen henkilökunta, 
nuorisotoimi ja etsivä nuorisotyö, opiskelu-ja kouterveydenhuolto sekä 
seurakunnan nuorisotyö ja myös hyvinvointivaliokunta lähti mukaan 
allekirjoittajaksi. 
 
Nuorten hyvinvointi ja ongelmakäyttäytyminen on puhuttanut paljon, 
mietittiin erilaisia keinoja puuttua tähän.  Ensimmäiseksi toimenpiteeksi 
ajateltiin tehdä nuorille kysely, tähän palataan seuraavassa kokouksessa. 
 

 
 

 


